

REFERAT AF HOVEDBESTYRELSESMØDE I DANMARKS UNGE KATOLIKKER (DUK)

TID OG STED

16.-18. marts 2018
Tranekær, Langeland

DELTAGERE

HOVEDBESTYRELSEN (HB)

Christopher Bonde (CB), Michael Rangel (MR), Lea Noval (LN), Kathrine Rendboe (KR), Tri Nguyen (TN), Martha Gomes Ryom (MGR), Peter Andreas Munk Nielsen (PA), Laura Giraldi (LG).

GÆSTER

Martin Riis Ottosen-Støtt (MOS), Kim Tai (KiT) p. Kasper Baadsgaard-Jensen (TK).

DAGSORDEN

1. Valg af ordstyrer og referent

Ordstyrer: CB
Referent: MOS
Opgaveliste: MR

2. Opfølgning på sidste hb møde

- 2.1. Godkendelse af sidste hb referat.
Ikke gjort af FU, bliver gjort af FU til næste gang.
- 2.2. Gennemgang af opgavelisten
Opgavelisten blev gennemgået og opdateret.

3. Orientering fra teams, redaktioner og arbejdsgrupper

- 3.1. Ledelsesteam (LT)
Intet at bemærke (lab)
- 3.2. Kreativt team (KT)
lab
- 3.3. Vietnamesisk team (VT)
lab
- 3.4. Valfarts team (VFT)
Årets valfarter er ved at være planlagt, der mangler dog en ansvarlig for Ømvalfarten. VFT arbejder videre.
- 3.5. Jubilæums team (JT)
Arbejdet kører videre og er på skinner.
- 3.6. Lokalforeningernes indsamlings team (LIT)
 - 3.6.1. Valg af medlemmer
 - 3.6.2. Forventninger
 - 3.6.3. Teamkontrakt
Udskudt til næste møde

- 3.7. DukOP
HB godkender Zelda som nyt medlem af DUK OP.
- 3.8. Fønix
lab
- 3.9. World Youth Day 2019 (WYD19)
Billetter købt, planlægning igang. Alt er godt.
- 3.10. Hjemmeside
lab
- 3.11. NKUR
lab

4. Orienteringer

- 4.1. Forretningsudvalget
FU skal huske at godkende HB -referater. MOS sørger for at det kommer på FU-dagsorden igen.
- 4.2. Teologisk konsulent
TK bliver til BUP 1. Juli. HB er meget glade for udnævnelsen og ser frem til samarbejdet.
- 4.3. Sekretariatet
 - 4.3.1. Nemoa - nyt administrationssystem.
Næsten fuldt implementeret, systemet er klart om kort tid.
 - 4.3.2. Ny bank
HB godkendte på sidste møde skiftet til Arbejdernes Landsbank. Arbejdet med at skifte bank er i gang og vi forventer at være på plads senest slut maj.
 - 4.3.3. Medlemstal 2017
Gennemgang af endelige medlemstal 2017 og snakken tages med over i snakken om målet om 2018 medlemmer i 2018.
 - 4.3.4. Lokalforeninger
KiT har været på flere lokalforeningsbesøg og bliver vel modtaget. Sek fortsætter arbejdet med at opdyrke stærkere kontakt til vores lokalforeninger, sogne og præster.
- 4.4. Ømstyrelsen
HB skal udnævne 3 repræsentanter til ømstyrelsen pr. 1/7-2018. Ømstyrelsen kommer med oplæg til HB's næste møde.

5. Pålæg og Henstillinger

- 5.1. Gennemgang og opfølgning
Henstillinger og pålæg blev gennemgået og status blev opdateret.

6. Visionsproces

HB arbejdede videre i processen med at fastlægge DUKs vision. Arbejdet fortsættes på næste møde.

7. Indkommen post, invitationer og henvendelser

- 7.1. Niels Engelbrecht "Neue praktikanten im herbst" 08-03
DUK får to praktikanter i August 2018 og vi planlægger et program for dem sammen med Immanuel Kasper. Vi glæder os.

8. Afholdte arrangementer

- 8.1. Firmelsesweekend Øst
8.2. Firmelsesweekend Syd
8.3. Firmelsesweekend Nord
Sek følger op på sakramentalarrangementer og laver en samlet evaluering til et kommende HB-møde.

9. Afholdte møder

- 9.1. Møde med Ømstyrelses rep
HB har haft et godt møde om det fremtidige samarbejde med vores repræsentanter i Ømstyrelsen. Se i øvrigt punkt 4.4
- 9.2. Kirkelig grupperingsmøde
lab
- 9.3. SUKs årsmøde
lab
- 9.4. FU møde
lab
- 9.5. Jubilæumsmøde
lab
- 9.6. FIMCAP
LN var til møde som observatør i FIMCAP. Muligheden for permanent dansk deltagelse blev diskuteret og det blev besluttet at LN og sek går videre med at indsamle info.

10. Kommende arrangementer

- 10.1. Organisationsdag
LN og MR planlægger organisationsdag.

11. Næste møder

7/4 på sek.

12. Punkter til næste møde

- 12.1. Mariagrotteoplæg

13. Eventuelt

lab